



TAWARAN SEBUTHARGA : NO. 28/2019

Sebutharga adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor / Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia / Kementerian Kewangan Malaysia dengan Kod Bidang Pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja / bekalan / perkhidmatan berkaitan:

BIL	NO. TAWARAN	TAJUK TAWARAN	KOD BIDANG PENDAFTARAN	TARIKH DIBUKA	TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP
1	28/2019	<p>KERJA-KERJA NAIKTARAF PAPAN AGIHAN ELEKTRIK (DISTRIBUTION BOARD) SERTA KERJA PENDAWAIAN BERKAITAN DI MAKMAL PATOLOGI, HOSPITAL PERMAI</p> <p>Taklimat akan diadakan pada 23 September 2019 (ISNIN) jam 9.00 pagi di Makmal Patologi, Hospital Permai (KEHADIRAN ADALAH WAJIB)</p>	<p>Sijil Perolehan Kerja dan Perakuan Pendaftaran oleh CIDB di Dalam Gred G1 Kategori ME Di Bawah Pengkhususan E04 Serta Sijil Kontraktor Kerja Taraf Bumiputera Oleh PKK</p>	Thursday, 19 September, 2019	Thursday, 26 September, 2019

Dokumen Sebutharga akan diserahkan selepas taklimat oleh Jawatankuasa Sebutharga, **Hospital Permai Johor Bahru, JOHOR** . Tuan/ puan dikehendaki menunjukkan **SIJIL ASAL PENDAFTARAN** yang berkaitan dan tempoh pendaftaran yang masih sah serta menyerahkan satu salinan (fotostat) sijil berkenaan semasa mengambil Dokumen Sebutharga. Sila bawa bersama **Cop Rasmi Syarikat**.

Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam Sampul Surat Berlakri dengan mencatatkan No. Tawaran dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga yang ditetapkan di **Unit Pengurusan Hospital Permai Johor Bahru, Johor** sebelum atau pada **12.00 tengah hari pada 26 September 2019**

Tawaran Sebutharga yang diserahkan selepas 12.00 tengah hari pada Tarikh Tutup Sebutharga **tidak akan diterima** atau **dipertimbangkan** oleh pihak Hospital Permai Johor Bahru. Hospital Permai Johor Bahru tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran.

Dokumen Sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dialamatkan kepada:-

**PENGARAH
HOSPITAL PERMAI JOHOR BAHRU
JALAN PERSIARAN KEMPAS BARU
81200 JOHOR BAHRU
JOHOR
TEL: 07-2311000**